
 

KORSKÆRPARKEN AFD. 10 

 
Dagsorden Referat 

 
 

Sag: Bestyrelsesmøde afd. 10 
Sted: Bestyrelseslokalet Dato: 16-10-2018 Kl: 19:00 

Deltagere: Susanne Henningsen, Jimmi Frederiksen, Keld Hansen, Lene V Kristensen, 
Jørn V Kristensen. 

Fraværende:  
Referent: Jørn V Kristensen. 
 

Pkt. Dagsorden: Referat: 

1 
Velkomst. 

Jørn bød alle Bestyrelsesmedlemmer velkommen nye som 
gamle medlemmer. 

2 Godkendelse af 
Dagsorden. 

Godkendt. 

3 

Konstituering. 

a. Næstformand: Susanne Henningsen. 
b. Kasserer: Lene V Kristensen. 
c. Sekretær: Jørn V Kristensen. 
d. Boli.nu.net: Susanne Henningsen. 
e. Husbestyrelsen: Jørn V Kristensen. 
f. Menig medlem Keld Hansen. 
g. Menig medlem Jimmi Frederiksen. 

4 

Information. 

a. boli.nu. 
b. Styregruppen. 

c. Medborgerhus. 
d. Foreningen 

Korskær. 

a. Der skal indkaldes til ekstraordinær afdelingsmøde jf. 
pkt. 6 i referatet af afdelingsmødet 13 september 2018. 

Dato for dette og indkaldelse kommer snarest. 
Der har været afholdt formandsmøde i boli.nu. 

b. Seneste referat blev gennemgået af Jørn V Kristensen, 
han kunne samtidig fortælle at Helhedsplanen for 

Korskærparken er godkendt i Landsbyggefonden. 
c. Der arbejdes med nye ide til hvad og hvordan husets 

cafe skal drives fremadrettet. Der skal også arbejdes  
mere på at opbygge en stab af frivillige. 

d. Der har ikke været møder siden sidst. Der afholdes 
Kulturaften lørdag d. 27. oktober. 

5. 
Kurser for bestyrelsen 

Jørn V Kristensen kontakter BL og boli.nu for tilbud om 
målrettet kurser. 

6 Temaaften for beboerne Best. Afholder brainstorme til næste møde. 

7 
Tysklandstur 

Der bestemmes at vi tager endnu en tur til Tyskland. Turen 
bliver lørdag d. 1. december. Susanne Henningsen arrangere 
turen. 

8 

Container dag 

Der har været ønsker fra nogle beboer om en container 
weekend. Der blev fundet to weekender at vælge imellem, for 
at sikre vi kan få kommunes containere her ud i en af disse. 
Valget står mellem weekenden d. 17-18 eller 24-25 november. 



 

KORSKÆRPARKEN AFD. 10 

 
Dagsorden Referat 

 

Information udsendes straks vi har datoerne fra kommunen. 

9 

Evt. 

Lene V Kristensen spørge om det kunne være en ide at holde 
en beboerfest næste år. Bestyrelsen er positivstemt vi tager 

det op i 2019. 
Jørn V Kristensen spørger til om vi i bestyrelsen har behov for 

en bærbar PC eller tablet til bestyrelses arbejdet. En evt 
vedtagelse foretages ved næste møde. 

   
 Næste møde Afholdes onsdag d 21/11-2018. Kl 19:00 
 

Formand Jørn V Kristensen 


